

most prominent taste and safety 最卓越的有机茶叶

Tea Master with the 10th grade drawing the merit of organic materials to the maximum
十段茶道大师最大限度地提取有机材料的优点

Mr. Yoshitsugu Sekiya, of Miyazaki Keizairen Chokuhan approving this project, realized the organic tea with rich and heart-warming flavor by gently heating the tea leaves without damaging the advantage of materials. By fully utilizing a microwave drier and a far-infrared roasting machine, the savor contained in materials is drawn to the maximum.

批准这一项目的Miyazaki Keizairen Chokuhan的Yoshitsugu Sekiya先生通过对茶叶进行温和加热但不损害材料优势实现了带有浓郁暖心香味的有机茶。通过充分利用微波干燥和远红外烘烤机，最大限度地提取出了材料中所包含的风味。



【Kagoshima Organic Cultivation Premium Product Series】 【鹿儿岛有机栽培高端产品系列】

Organic Fukamushi-cha (deep-steamed green tea) Takumi 有机深煎茶 Takumi



100% of materials produced in Chiran, Kagoshima Superior cultivars such as Asatsuyu, Yutaka-midori, Yabukita, Kanaya-midori, Asanoka and Sae-midori are blended into Fukamushi-cha with rich flavor and sweetness.
原料百分百产自于鹿儿岛县知览
深煎茶由朝露、丰绿、藪北、金谷绿、Asanoka和Sae-midori等优良栽培品种混合而成，具有浓郁的香味和甜味。

[JAN]4905643016226 [Content/含量]100g
[Quantity per case/每箱数量]10
[Product size/产品尺寸]240×90×20mm

[Price/价格] **1,000yen/日元** (excluding tax/不含税)

Organic Fukamushi-cha Shun 有机深煎茶 Shun



100% of materials produced in Chiran, Kagoshima Superior cultivars such as Asatsuyu, Yutaka-midori, Yabukita, Kanaya-midori, Asanoka and Sae-midori are blended into Fukamushi-cha with rich flavor.
原料百分百产自于鹿儿岛县知览
深煎茶由朝露、丰绿、藪北、金谷绿、Asanoka和Sae-midori等优良栽培品种混合而成，具有浓郁的香味。

[JAN]4905643016233 [Content/含量]100g
[Quantity per case/每箱数量]10
[Product size/产品尺寸]240×90×20mm

[Price/价格] **700yen/日元** (excluding tax/不含税)

Organic Hojicha (Roasted tea) 有机焙茶



100% of materials produced in Kagoshima Pref. By roasting tea leaves sufficiently from inside in a moment by air infiltration method, aromatic and slightly sweet Hojicha is made.

原料百分百产自于鹿儿岛县
通过空气渗透法瞬间从内充分烘烤茶叶，从而制作出芳香和微甜的焙茶。

[JAN]4905643016240 [Content/含量]100g
[Quantity per case/每箱数量]10
[Product size/产品尺寸]270×100×60mm

[Price/价格] **400yen/日元** (excluding tax/不含税)



Organic related products / 有机相关产品

Organic Matcha produced in Kyoto 京都产有机抹茶



This organic Matcha is cultivated in Kyoto. The color of tea is a little yellowish.

此款有机抹茶栽培于京都市。茶的颜色有一点淡黄色。

[JAN]4905643015755 [Content/含量]30g
[Quantity per case/每箱数量]10
[Product size/产品尺寸]170×110×30mm

[Price/价格] **680yen/日元** (excluding tax/不含税)

Made-in-Japan Black tea produced in Kagoshima 鹿儿岛产日本红茶



Organic black tea cultivated in Kagoshima Pref. This black tea has mild sweet savor distinctive of made-in-Japan tea.

栽培于鹿儿岛的红茶。这款红茶具有日本茶独特的温和甜味。

[JAN]4905643015137 [Content/含量]2g×20p
[Quantity per case/每箱数量]10
[Product size/产品尺寸]200×120×30mm

[Price/价格] **500yen/日元** (excluding tax/不含税)